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ZÁPIS 
z mimo řádného ve řejného zasedání zastupitelstva m ěsta Úvaly 

 č. Z – 02/2012, které se konalo ve čtvrtek 1. 3. 2012 v 18:00 hodin v sálku DPS 
Úvaly 

 
Přítomno členů zastupitelstva : 15 členů (viz. listiny přítomných)  
Pracovníci MěÚ:  (viz listiny přítomných)  
Občané:      (viz listiny přítomných)  
 
PROGRAM 

1) Zadávací dokumentace k výb ěrovému řízení na dodavatele stavby na 
akci „P řístavba a zm ěna stavby - stavební úpravy jídelny a varny ZŠ 
Úvaly, nám ěstí Arnošta z Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 775738 , p.č. 
22“ 

2) Veřejná zakázka – Výb ěr provozovatele školní jídelny ZŠ Úvaly 
Různé 
Připomínky a nám ěty zastupitel ů, občanů 

 I. Úvod 
Jednání zahájil starosta města MUDr. Jan Šťastný a přivítal přítomné.  
 
Starosta konstatuje, že jednání zastupitelstva bylo mimořádně svoláno a běžnou kontrolou počtu 
zúčastněných zastupitelů konstatuje, že je zastupitelstvo usnášení schopné.  
 
Starosta se dotazuje, zda měl nebo má někdo z ověřovatelů k minulému zápisu připomínky.                            
Ing. Černý konstatoval, že zápis byl podepsán. 
 
Návrh členů: Ing. Ladislav Morávek, p. Josef Krutský    
návrhové komise ve složení:  Ing. Ladislav Morávek, p. Josef Krutský 
 
Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
Ing. Ladislav Morávek, p. Josef Krutský 
Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrh členů ověřovatelů zápisu: Mgr. Petr Borecký, p. Miroslav Kolařík  
 
Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje ověřovatelé zápisu:  
Mgr. Petr Borecký, p. Miroslav Kolařík   
Pro:14  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Zapisovatel: pí Monika Šimáňová 

 
P. Kolařík navrhl doplnění bodu k projednání a jeho zařazení do programu. Bod se týká zrušení obecně 
závazné vyhlášky č. 2/2011 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti. 
Starosta nechal hlasovat o rozší ření programu o bod zrušení obecn ě závazné vyhlášky č. 2/2011 
o stanovení místního koeficientu pro výpo čet dan ě z nemovitosti. 
Pro:      6 Proti: 7  Zdržel se:  0 
O tento bod nebude program dopln ěn. 
 
Ing. Morávek navrhl doplnění bodu k projednání  a jeho zařazení do programu. Bod se týká zrušení 
usnesení rady města ze dne 11.5.2011 R – 0138/2011 (Rada města Úvaly: I. ukládá starostovi zajistit 
zpracování výpovědi z nájmu z budovy čp. 8 na adrese Arnošta z Pardubic nájemci Základní školy a 
Praktické školy Úvaly k datu 30. 6. 2011, II. ukládá vytipovat objekty pro nabídku na jiné prostory). 
Starosta nechal hlasovat o dopln ění tohoto bodu do programu  
Pro:      6 Proti: 7  Zdržel se:  0 
O tento bod nebude program dopln ěn. 
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Starosta nechal hlasovat o programu. 
Program 

1) Zadávací dokumentace k výb ěrovému řízení na dodavatele stavby na akci 
„P řístavba a zm ěna stavby - stavební úpravy jídelny a varny ZŠ Úval y, 
náměstí Arnošta z Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 775738 , p.č. 22“ 

2) Veřejná zakázka – Výb ěr provozovatele školní jídelny ZŠ Úvaly 
Různé 
Připomínky a nám ěty zastupitel ů, občanů 

Pro: 14  Proti: 0  Zdržel se:  0 
 
Bod č. 1) Zadávací dokumentace k výb ěrovému řízení na dodavatele stavby 
na akci „P řístavba a zm ěna stavby - stavební úpravy jídelny a varny ZŠ Úval y, 
náměstí Arnošta z Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 775738 , p.č. 22“  
Ing. Breda seznámil přítomné s níže uvedeným bodem. 
Na základě pověření zajištěním investiční akce „Přístavba a změna stavby - stavební úpravy jídelny a 
varny ZŠ Úvaly, náměstí Arnošta z Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 775738, p.č. 22“ odbor investic a 
dopravy předložil radě města dne 11. 1. 2012 materiál k vyhlášení výběrového řízení na výše uvedenou 
akci, který obsahoval návrh seznamu firem pro oslovení a složení komise pro otevírání obálek a 
hodnocení nabídek. Rada města usnesením R – 011/2012 vyhlásila výběrové řízení na podlimitní 
veřejnou zakázku na dodavatele stavby na akci: „Dostavba a rekonstrukce jídelny a varny ZŠ Úvaly“, 
předpokládaná hodnota zakázky cca 15 mil Kč bez DPH a jmenovala členy sloučené komise pro 
otevírání a hodnocení nabídek ve složení: Členové: MUDr. Šťastný, Mgr. Borecký, Ing. Horák, Ing. 
Breda, pí. Tesařová - Náhradníci:pí Reicheltová, Mgr. Poláková, Ing. Krásný, JUDr. Ing. Petržílek, pí 
Hamouzová. Na základě všech výše uvedených skutečností odbor investic a dopravy zpracoval 
zadávací dokumentaci a předložil ke kontrole radě města dne 22. 2. 2012. Rada města usnesením č. R 
- /012 doporučuje Zastupitelstvu města schválit zadávací dokumentaci na akci „Přístavba a změna 
stavby - stavební úpravy jídelny a varny ZŠ Úvaly, náměstí Arnošta z Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 
775738, p.č. 22“. 
Dopad na rozpo čet: Akce zařazena v rozpočtu města pro rok 2012 položka č. 3141/309/6121 
 
Starosta zahájil diskuzi k tomu bodu.  
Ing. Černý navrhl, aby byly provedeny úpravy v zadávací dokumentaci níže uvedené: 

• místo základním kritériem ,,jediným“,  
• na začátku výzvy je napsáno v duchu, má být ,,podle ustanovení,“  
• zahájení prací v rozmezí  uvést ,,do 4 m ěsíců“, 

Ing. Breda bere na v ědomí. 
• Dr. Pokorný uvedl, že považuje za správnější, jestliže vyhlašovatelem výběrového řízení je 

zastupitelstvo, aby také zastupitelstvo schvalovalo vybrané dodavatele. Ing. Černý  konstatoval, 
že to může znamenat, že se zastupitelstvo bude muset sejít třeba i 5 krát.  

• Ing. Breda apeloval, na to, aby rozhodovací pravomoc měla rada a to z důvodu operativnosti.  
 

• 18:25 příchod Mgr. Poláková 
 
Usnesení č. Z – 019/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly: 

I. schvaluje p ředloženou zadávací dokumentaci na výb ěr dodavatele stavby na akci 
„P řístavba a zm ěna stavby - stavební úpravy jídelny a varny ZŠ Úval y, nám ěstí Arnošta z 
Pardubic 8, k.ú. Úvaly u Prahy 775738, p. č. 22“ (p říloha č. 1), 

II. pov ěřuje radu m ěsta rozhodnutím o p řidělení ve řejné zakázky, p řípadn ě rozhodnutím o 
vylou čení nebo p řípadným rozhodnutím o námitkách.  

PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:  4 

 
Bod č. 2) Veřejná zakázka – Výb ěr provozovatele školní jídelny ZŠ Úvaly  
Ing. Breda seznámil přítomné s níže uvedeným bodem. 
Jedná se o schválení podkladů pro vyhlášení výběrového řízení na provozovatele školní jídelny 
základní školy. 
Na základě usnesení RM č. 207/011 zpracovala podklady pro toto výběrové řízení společnost 
Allowance s.r.o.  
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Proběhlo několik jednání za účasti zástupců vedení města, ředitele ZŠ a vedoucí školní jídelny, Ing. 
Jandy ze společnosti Allowance s.r.o., projektanta a Ing. Jandíka, na kterých byly upřesňovány 
podklady pro toto výběrové řízení. Poté byla smlouva zaslána právníkovi města k připomínkování. Na 
základě požadavků vzešlých na poslední schůzce společnost Allowance s.r.o. prošla s právníkem celou 
provozní smlouvu znovu a smlouva byla upravena.  Byl zapracován jak požadavek na souhlas hygieny 
s formou náhradního stravování, tak i mechanismus úprav projektů na popud vybraného uchazeče (to 
bylo doplněno i do ZD, stejně jako termíny předání požadavků na tyto úpravy).  
Na jednání rady dne 22. 2.2011 bylo přijato usnesení, kterým rada doporučuje zastupitelstvu zadávací 
dokumentaci schválit. S tím.  že bude do provozovatelské smlouvy doplněno:  

- souhlas pronajímatele – doplnit písemný, tam kde není upřesněno jinak 
- schválení pronajímatele -   doplnit  po předchozím písemném schválení pronajímatele 

 
Starosta zahájil diskuzi k tomu bodu. 

• Ing. Váňová požádala, aby soupisy stávajícího vybavení, které bude převedeno včetně jejich 
ohodnocení byly přílohou smlouvy. Ing. Breda odpověděl, že budou přílohou. 

• Dále Ing. Váňová vznesla dotaz na kalkulaci ve vazbě na výši stravného, na které přispívá 
město v rámci svého rozpočtu každý rok cca. 300.000,- Kč až 400.000,- Kč. Pí Hájková 
odpověděla, že se jedná o příspěvek na provoz nikoli na stravné a tento příspěvek odpadne po 
uzavření nájmu. 

 
Usnesení č. Z – 020/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly: 

I. vyhlašuje výb ěrové řízení na ve řejnou zakázku na služby:  Výb ěr provozovatele školní 
jídelny ZŠ Úvaly, 

II. pov ěřuje starostu m ěsta zajišt ěním výb ěrového řízení, 
III. jmenuje členy slou čené komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek  ve složení: 

Členové:  Ing. Michal Breda, JUDr. Ing. Petr Petržíl ek,  Mgr. Petr Borecký,Mgr. Jaroslav  
Březka, pí Jana Tesa řová, 
Náhradníci: Ing. Ivan Černý, Mgr. Dana Poláková,  p. Josef Krutský,  Mgr.  Lenka 
Foučková, Bc.  František Jungwirth, 

IV. schvaluje zn ění zadávací dokumentace pro výb ěrové řízení na výb ěr provozovatele 
školní jídelny ZŠ Úvaly, které tvo ří nedílnou sou část tohoto usnesení   v rozsahu p řílohy 
2 , 

V. pov ěřuje radu m ěsta rozhodnutím o p řidělení ve řejné zakázky, p řípadn ě rozhodnutím o 
vylou čení nebo p řípadným rozhodnutím o námitkách.  

PRO: 10 PROTI: 2 ZDRŽEL SE:  3 

 
Připomínky a nám ěty zastupitel ů, občanů  

• Pí Procházková vznesla dotaz ohledně problematiky rekonstrukce mostu směrem na Jirny. Pí 
Reicheltová odpověděla, že se jedná o akci Středočeského kraje, který zde bude provádět 
rekonstrukci mostů 78 a 79 na II/101 a rekonstrukce povrchu II/101 (směr Jirny). V termínu od 
23. 3. – 5. 8. 2012 bude uzavírka II/101 směr Jirny (investice Kraje), objízdná trasa bude přes 
Tuklaty, Tlustovousy, Horoušany, Horoušánky. Pí Tesařová doplnila, že byla vyvinuta snaha 
Ing. Bredou a pí Reicheltovou na zástupce Středočeského kraje o možnostech zprůjezdnění za 
,,uhelnými sklady“, ale bohužel výsledek byl negativní.  

• P. Jelínek uvedl,  že na minulé zasedání zastupitelstva mu vadilo, že když se hlasovalo o 
odvolání starosty, tak pan starosta neuvedl podrobnosti týkající se jeho činu a dotazoval se zda 
v novinách (MF DNES) byly uvedeny pravdivé údaje. Starosta odpověděl, že v novinách byly 
uvedeny informace, které vždy pravdivé nebyly. 

• Pí Jaklová vznesla dotaz, zda se bude ještě někdy na zastupitelstvu projednávat problematika 
Praktické školy. Starosta  odpověděl, že každý ze zastupitelů má právo připravit materiál 
k projednání. Pí Jaklová apelovala na zastupitele, aby znovu zvážili možnosti zrušení výpovědi 
Základní a Praktické školy, uvedla takto požadavek rodičů, kteří se nemohli bohužel zúčastnit 
zastupitelstva. 

• Dále se pí Jaklová dotázala, zda proběhla jednání se Středočeským krajem ohledně 
problematiky Základní a Praktické školy. Mgr. Borecký odpověděl, že žádná jednání 
neproběhla. Vycházel z toho, že pí Melzerová uvedla na minulých zasedáních zastupitelstva, že 
bude iniciovat jednání se Středočeským krajem a městem. Mgr. Borecký uvedl, že v současné 
době je nová, že zájem počtu dětí žáků 1 tříd do Základní školy je ještě mnohem větší než se 
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očekávalo. V tuto chvíli nejsou žádné nové informace, proto abychom naše rozhodnutí 
přehodnocovali.  
 

Bod r ůzné)  Revitalizace rybník ů Fabrák, Kalák a Jámy – odstoupení 
vybraného uchaze če od podpisu smlouvy, výzva 2. nejvhodn ějšího dodavatele  
JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph.D. informoval přítomné o přijatých závěrech rady města Úvaly Na základě 
Usnesení Rady města R-030/2012 dne 1. 2.2012 rozhodla Rada města o přidělení zakázky 
„Revitalizace rybníků Fabrák, Kalák a Jámy“ firmě Less & Forest s.r.o., Bohdaneč 136, 285 25. 
Dne 22. 2. 2012 obdrželo město odstoupení firmy Less & Forest s.r.o. od zadávacího řízení a zpět vzetí 
své nabídky. Odůvodnění firmy: při vlastní kontrole a přípravě smlouvy k podpisu zjistili, že rozpočtář 
učinil matematickou chybu (spočívající v posunutí desetinné čárky) mající podstatný vliv na výši 
nabídkové ceny. Firma není schopná zakázku zrealizovat na základě tohoto zjištění. 
Na základě zprávy o posouzení a hodnocení nabídek je 2. nejvhodnější nabídkou nabídka firmy 
Rocknet s.r.o., Málkov 37, 430 01 Chomutov – 11.406.412,78 Kč bez DPH. V souladu s § 82, odst. 4 
zákona o veřejných zakázkách zadavatel vyzývá k uzavření smlouvy o dílo 2. nejvýhodnější nabídku, tj. 
firmu Rocknet  s.r.o., Málkov 37, Chomutov. Rada města na svém mimořádném jednání stáhla tento 
materiál z jednání, s tím, že bude upřesněn k projednání do dalšího jednání rady města dne 29.2.2012. 
K problematice bylo dne 23.2.2012 svoláno doplňující jednání, kterého se zúčastnil, zpracovatel 
výběrového řízení Ing. Mlejnek, dotační manažer města Ing. Neuwirth a technický dozor akce Ing. 
Vrzák.  
Rada města dne 29.2.2012 přijala usnesení č. R – 059/012 (Rada města Úvaly: I. na základě 
odstoupení 1. nejvýhodnější nabídky firmy Less & Forest s.r.o., Bohdaneč na zakázku „Revitalizace 
rybníků Fabrák, Kalák a Jámy“ vyzývá v souladu s § 82, odst. 4 zákona o veřejných zakázkách 2. 
nejvýhodnější nabídku firmy Rocknet s.r.o., Málkov 37, 430 01 Chomutov k podpisu smlouvy na výše 
uvedenou zakázku (příloha č. 3), II. pověřuje starostu města podpisem smlouvy s uchazečem Rocknet 
s.r.o., Málkov 37, 430 01 Chomutov).  
 
Usnesení č. Z – 021/012  
Zastupitelstvo m ěsta Úvaly: 

I. bere na v ědomí zprávu o postupu investi ční akce m ěsta k výb ěru dodavatele stavby 
revitalizace rybník ů Fabrák, Kalák a Jámy (p říloha č. 3),  

II. schvaluje jako vít ěze výb ěrového řízení firmu Rocknet s.r.o., Málkov 37, 430 01 
Chomutov, nabídková cena 11.406.412,78,- K č bez DPH (13.687.694,- KČ S DPH). 

PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:  0 

 
• Ing. Černý uvedl, že pokud se týká termínu vyhlášky místního koeficientu daně z nemovitosti, 

tak neplatí termín 31. 3. 2012, platí to, že podle § 16 a se musí schválit změna koeficientu, tak 
aby to nabylo platnosti k 1. 10.  – účinnost až od nového roku. V termín do 31.3.2012 
zastupitelstvo může schválit osvobození z daně § 17 a v případě nějaké živelné pohromy. 

• Ing. Černý dále uvedl, že dle předběžné informace se připravují legislativní úpravy takové, aby 
se daly vrátit dotace i ex post bez sankcí a úroků. V našem případě by se to týkalo např. 
bytového družstva Vesna. Účinnost by měla být od nového roku. 

• Ing. Černý vyjádřil pohoršení nad letákem, ve kterém je uvedeno, že si občan musí objednat 
rozbor vody ve studni a teprve poté zaplatí cca. 400,- Kč. Domnívá se, že by se měla prověřit 
činnost podnikatele. Pí Tesařová odpověděla, že bude prověřeno a bude zveřejněna informace 
na webu města  a na vývěsku, kde bude uvedeno, že se nejedná o akci města. 

• Podn ět -  JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph. D, souhlasil s informací Ing. Černého ohledn ě 
vyhlášky místního koeficientu dan ě z nemovitosti, znamená to, že platnost p řípadné 
změny koeficientu musí být k 1.10.  a navrhl, aby p řípadná zm ěna byla schválena co 
nejd říve. K tomuto rozhodnutí jsou t řeba relevantní informace, aby bylo jasné jaké jsou 
výnosy z této dan ě za ro2013 podle jednotlivých koeficient ů. Poté navrhl uložit starostovi 
v termínu do 29.3.2012 zajisti vy číslení výnos ů daně z nemovitosti pro rok 2013. Starosta 
souhlasil.  

• Mg. Borecký uvedl, že koeficienty a dopad na rozpočet budou předmětem zasedání finančního 
výboru v březnu. 

• P. Kolařík navrhl, aby opět navázal kontakt obce Spišské Bystré.  
 
 
Starosta ukon čil zasedání v 19:39 hodin. 
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Zapsala: Monika Šimáňová 
 
 
 
 
………………………………………     ……..………………………………………….. 
        MUDr. Jan Šťastný                  JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph.D. 
                   starosta                                                                                1. místostarosta                                                                          
  
……………………………………    
       Ing. Michal Breda             
        2. místostarosta         
 
Ověřovatelé : 
 
……………………………………   ………………………………………  
     Mgr. Petr Borecký                                   p. Miloslav Kolařík 
 














